

JAMAL IDMALEK

Head of Advisory for Saudi Arabia



Jamal Idmalek joined BNP Paribas Investment Company ("BIC") in January 2026 as Head of Advisory for Saudi Arabia. He is responsible for leading advisory activities in the Kingdom, with a focus on delivering strategic M&A solutions to clients.

He joined BNP Paribas in 2011 as part of the Energy Advisory Group in London, before moving to the Advisory Middle East & Africa Group in 2015. Jamal has extensive experience in the Saudi market, having led multiple M&A transactions for strategic and financial institutional clients across sectors including energy, infrastructure, environment and aviation.

Prior to joining BNP Paribas, he worked with several banking institutions, including Bank of America & Merrill Lynch.

Jamal holds an MSc in Finance from ESCP Business School, Paris.

جمال إدمالك

رئيس الخدمات الاستشارية في المملكة العربية السعودية

انضمّ جمال إدمالك إلى شركة بي ان بي باريبا السعودية للاستثمار ("BIC") في يناير 2026 بمنصب رئيس الخدمات الاستشارية في المملكة العربية السعودية. ويتولّى مسؤولية قيادة الأنشطة الاستشارية في المملكة، مع التركيز على تقديم حلول استراتيجية لعمليات الاندماج والاستحواذ للعملاء.

وكان قد التحق بمجموعة بي ان بي باريبا عام 2011 كعضو في فريق الخدمات الاستشارية لقطاع الطاقة في لندن، قبل انتقاله في عام 2015 إلى فريق الخدمات الاستشارية لمنطقة الشرق الأوسط وأفريقيا. لدى جمال خبرة واسعة في السوق السعودي حيث انخرط في العديد من صفقات الاندماج والاستحواذ لصالح عملاء مؤسسيين استراتيجيين وماليين عبر قطاعات متعددة تشمل الطاقة، والبنية التحتية، والبيئة، والطيران.

قبل انضمامه إلى مجموعة بي ان بي باريبا، عمل جمال مع عدد من المؤسسات المصرفية، من بينها بنك أوف أمريكا وميريل لينش.

يحمل جمال درجة الماجستير في العلوم المالية من كلية إدارة الأعمال (ESCP) في باريس.

BIOGRAPHY



BNP PARIBAS

The bank
for a changing
world